
PROTOKÓŁ Nr 0012.1.3.2013 
z posiedzenia  Komisji Skarbu  

w dniu 25 marca 2013r.  
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 14.30 – 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie               
z załączonymi listami obecności.   
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Realizacja inwestycji w mieście. 
4. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na lata 2013-2041 wraz z autopoprawką. 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2013 rok wraz z autopoprawką. 
 

• Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII.167.2012 z dnia 25.10.2012r. w 
sprawie „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2013”,  
 

• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia  
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązującej na terenie Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, Gmin Mszana i Godów na okres od dnia 1.05.2013r. do dnia 
30.04.2014r.”,  
 

• projekt uchwały w sprawie zmian w Regulaminie utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

• projekt uchwały dotyczący zmian zapisów uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów,  
 

• projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług                 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości,  
 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka, wysokości 
maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego zwolnienia od 
ponoszenia opłat w Publicznym Żłobku Nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju,  
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII.71.2011 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2011r. w sprawie ustalenia Statutu  



Publicznego Żłobka Nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju,  
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (41.834,89 zł),  
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych  
(21.204,50 zł),  
 

• Wniosek MZN w sprawie umorzenia należności odsetkowej, 
 

• Wypis z dyżuru wraz z odpowiedzią dla mieszkańców  ulicy Gołębiej                       
dot. budowy dróg wraz  z oświetleniem .  
 

• Pismo pana Stanisława Urygi w sprawie ustanowienia ROKU ŻYCZLIWOŚCI DLA 
BZIA, 
 

• Odpowiedź Zespołu Szkół nr 6 na pismo w sprawie remontu pomieszczeń 
basenowych. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach 
 
-  22 stycznia 2013r. 
-  26 lutego 2013r. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji Skarbu Łukasz Kasza otworzył posiedzenie. Powitał zaproszonych 
na posiedzenie gości oraz członków Komisji.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który Komisja przyjęła 
jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
Realizacja inwestycji w mieście. 
 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Maria Pilarska przedstawiła 
realizowane przez miasto inwestycje w roku 2013. 
 
Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Jerzy Lis 
Na ulicy Mazowieckiej w centrum naszego miasta zostały uporządkowane tereny wokół 
sklepów, natomiast chodnik nie jest zrobiony. Był zaplanowany 1 mln złotych w ubiegłym 
roku na ten chodnik, jednak nie doszło do realizacji zadania ze względu na sprawy 
związane z kanalizacją deszczową. W tym roku również nie wykonujemy tego. Powinna 
być konsekwencja działań, gdyż upominają się mieszkańcy.  



 
Marian Janecki – Prezydent Miasta 
Dotyczy to inwestycji remontowych, nie mamy tego zadania w budżecie miasta. Remont 
ulicy Mazowieckiej jest niezbędny, łączy się z wymianą kanalizacji, co powoduje  duże 
koszty, dlatego miasto nie realizuje tego zadania.  W mieście mamy wiele takich zadań 
inwestycyjnych, które chcielibyśmy zrobić, a ze względu na brak środków – nie 
realizujemy.  
 
Jerzy Lis 
Najpierw mówi się mieszkańcom, że zrobimy, ujmujemy zadanie w planie budżetu, 
następnie nie realizuje się tego.  
 
Marian Janecki  
Jeśli będzie taka potrzeba to przygotujemy informację, jak kształtuje się stan finansów 
miasta, jakie są dodatkowe zadania, którymi zostaliśmy objęci, i musimy je realizować,              
i nie mamy pieniędzy na remonty i inwestycje. Od kilku lat każdego roku wydajemy 
decyzję podatkową w miesiącu grudniu, była niepisana umowa z Jastrzębską Spółką,                
a w zeszłym roku Spółka nie wpłaciła tych pieniędzy, gdyż uważają, że nie powinni 
wpłacać tego podatku od wyrobisk. Zgodnie z przepisami prawa zajęliśmy konto, 
natomiast jeśli chodzi o sprawy związane z całą procedurą to nie traci się tych 
zobowiązań, ale nie ma wpływów do budżetu. W tej sprawie spotkaliśmy się z prezesem 
SKO, gdzie wyraziliśmy swoje stanowisko, że to powinno być opodatkowane. 25.42 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości Beata Olszok  przedstawiła inwestycje 
realizowane w 2013r. przez Miejski Zarząd Nieruchomości.  
 
Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Tadeusz Sławik 
Mam  poważne wątpliwości co do całego tego przedsięwzięcia, które wyrażałem na 
wcześniejszych spotkaniach. Mam wątpliwości czy wyprowadzać Dom Nauki                       
i Rehabilitacji z tego miejsca, w którym jest bo ten obiekt wielkimi nakładami został 
wybudowany i remontowany. Coraz więcej pomieszczeń zaczęła przejmować szkoła, 
kosztem DNiR. Podawano uzasadnienie, że być może jest realne pozyskanie kontraktów 
z NFZ, aby DNiR mógł zarabiać, musimy wiedzieć, czy ta szansa jest realna. Czy ten 
wyremontowany wielomilionowym nakładem dom przeznaczymy na Powiatowy Urząd 
Pracy? Czy przenoszenie jest zasadne.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
Liczba budynków do zagospodarowania w mieście zwiększa się, środków na możliwości 
ich remontu jest niewiele. Jeśli chodzi o DNiR i ZS nr 10 to przestawiałem pani dyrektor 
wątpliwości. ZS nr 9 i ZS nr 10 mają po części zbieżne działania. ZS nr 9 ma wypełnienie 
około 50%, wiec mamy dwie placówki w mieście o podobnym działaniu. 
 
Alina Chojecka 
Kończy swoją działalność Nauczycielskie Kolegium Języków Obcych, więc pozostanie 
kolejny obiekt do zagospodarowania.  
 
Franciszek Piksa  
Dom Nauki i Rehabilitacji został tylko w części wyremontowany 15-18 lat temu. Były to 
środki z PFRON-u. Nie było szkoły w tym budynku, powstała ona w trakcie. Obecnie jest 
tam coraz mniej dzieci, których schorzenia są zupełnie inne, niż dzieci, przebywających 
w Zespole Szkół nr 9. Aby zgłosić DNiR do NFZ należy przeprowadzić remont, na czas 
którego należy przenieść dzieci do innego obiektu, na czas ok. 1 roku, który też trzeba 
byłoby dostosować, co generowałoby dodatkowe koszty.  Stąd jest pomysł aby 



wyremontować wolnostojący obiekt na ul. Szkolnej, w tym czasie te placówki 
funkcjonują, po remoncie przenosimy do gotowego obiektu, i mamy kolejny obiekt 
przygotowany do remontu kolejnej jednostki. Planujemy po najmniejszych kosztach 
dostosować standardy dla DNiR aby zgłosić do NFZ, zwiększamy potrzeby ZS nr 10               
i DNiR, gdyż w tych placówkach brakuje miejsc.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
Nie chciałbym, żeby w tym mieście była placówka, która zostanie wyremontowana za 
kilkanaście milionów złotych i dzieci specjalnych potrzeb będą jedne w obiekcie na miarę 
21 wieku, a dzieci w Zespole Szkół nr 9 w 18 wieku. Jeśli mamy już to remontować, to 
zróbmy to tak, żeby dzieci z ZS nr 9 także tam znalazły swoje miejsce.  
 
Tadeusz Sławik 
Wówczas zostanie nam obiekt na 11 Listopada. 
 
Beata Olszok  
Współpracowaliśmy z dyrektorami tych placówek, zbilansowaliśmy w efekcie rozmów, 
jakich sal nie ma. Potrzeby są bardzo duże w tym zakresie. Jutro na Sesji Rady Miasta 
przyniosę Państwu ten materiał. Te dwie jednostki muszą być w jednym miejscu, gdyż 
współpracują ze sobą. Specyfikacja jest jeszcze w przygotowaniu, więc w każdej chwili 
można wrócić do rozmów.  
 
Tadeusz Sławik 
Konieczna jest niezależna weryfikacja potrzeb. 
 
Beata Olszok 
„Koncert życzeń” był potężny. Następnie zderzyliśmy to z Wydziałem Edukacji, 
Wydziałem Zdrowia. Część rzeczy odpadło, do części odnosimy się w specyfikacji.  
 
Franciszek Piksa 
Jeśli chcielibyśmy pomieścić trzy placówki na ulicy Szkolnej – trzeba byłoby dobudować 
tego obiektu.  
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2013-2041 wraz z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2013 rok wraz z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 

• Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII.167.2012 z dnia 25.10.2012r. w 
sprawie „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2013”,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –6, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 



 
• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązującej na terenie Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, Gmin Mszana i Godów na okres od dnia 1.05.2013r. do dnia 
30.04.2014r.”,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 

 
• projekt uchwały w sprawie zmian w Regulaminie utrzymania czystości  

i porządku na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 

 
• projekt uchwały dotyczący zmian zapisów uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 

 
• projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług                 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –2. 
 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka, wysokości 
maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego zwolnienia od 
ponoszenia opłat w Publicznym Żłobku Nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju,  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –6, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII.71.2011 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2011r. w sprawie ustalenia Statutu  
Publicznego Żłobka Nr 1 w Jastrzębiu-Zdroju,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –6, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (41.834,89 zł),  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 

 
• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych  

(21.204,50 zł),  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 



• Wniosek MZN w sprawie umorzenia należności odsetkowej, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za –5, przeciw –1, wstrzymujących się –0. 

 
• Wypis z dyżuru wraz z odpowiedzią dla mieszkańców  ulicy Gołębiej                       

dot. budowy dróg wraz  z oświetleniem . 
 
Komisja zapoznała się z treścią wypisu z dyżuru. 
 

• Pismo pana Stanisława Urygi w sprawie ustanowienia ROKU ŻYCZLIWOŚCI DLA 
BZIA, 

 
Komisja zapoznała się z treścią pisma. 
 

• Odpowiedź Zespołu Szkół nr 6 na pismo w sprawie remontu pomieszczeń 
basenowych. 

 
Komisja zapoznała się z treścią pisma.  
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie zgłoszono wolnych głosów i wniosków.  
 
Ad.6. 
Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń Komisji.  
 
Komisja zatwierdziła protokoły, Radni głosowani: 
 
- protokół z dnia 22 stycznia 2013r. 
za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

- protokół z dnia 26 lutego 2013r. 
za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Łukasz Kasza  

Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady komisji.  
 
 
 
Protokołowała     
Agnieszka Bąk 

          Przewodniczący   
Komisji Skarbu 

 
 Łukasz Kasza  


